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英语议论文翻译范文 第一篇对于不会写英语作文的同学，我建议大家经常阅读一些优秀的作文范文。接下来给大家分享10篇带翻译的优秀初中英语作文，供参考。1.独自生活：live aloneIt was the second day of our s...
英语议论文翻译范文 第一篇
对于不会写英语作文的同学，我建议大家经常阅读一些优秀的作文范文。接下来给大家分享10篇带翻译的优秀初中英语作文，供参考。
1.独自生活：live alone
It was the second day of our summer holiday. I felt good. I felt I am free. I had a lot of time to do things I like. My parents are in Zhongshan. So I live alone but I don’t feel lonely. But I didn’t do something special. I stayed at home and watched TV. Oh! I wrote an Englishdaily composition. It was my homework. Today, I have slept for 14 thought I was very tired. It was time for dinner. I must go! I am very hungry.
这是我们第二天的暑假。我感觉很好。我觉得我很自由。我有很多时间做我喜欢。我的父母都在中山。所以，我独自生活，但我并不感到孤独。但是，我没有做什么特别。我住在家里看电视。噢!我写了英语日记组成。这是我的功课。今天，我睡了14 小时.我以为我很疲惫。现在是吃晚饭。我必须去!我非常渴望。
2.我的家乡：My Home Town
My home town is a beautiful place. It stands beside a wide river and is rich in fish and rice.
But in the old days it was a poor and backward little town. Many people had no work. They lived a hard life.
In 1949 my hometown was liberated. Since then great changes have taken place there. The streets have been widened. Factories, schools, hospitals, cinemas and theatres have sprung up one after another. The life of the people is greatly improved.
I love my hometown. All the more I love its people. They are working hard so as to make it still richer and more beautiful.
我的家乡是个美丽的地方。它坐落在一条宽阔的河边，盛产鱼和大米。
但在过去，它是一个贫穷落后的小镇。许多人没有工作他们过着艰苦的生活。
1949年，我的家乡解放了。从那时起那里发生了巨大的变化。街道拓宽了。工厂、学校、医院、电影院和剧院相继涌现。人民的生活大大改善了。
我爱我的家乡。我更爱它的人民他们正在努力工作，使它更加富有和美丽。
3.我的朋友：My Friend
I have a good friend. Her name is May. She is 12 years telephone number is 87634966. Her birthday is March 5th. She is good at English and often plays the piano. She likes reading books and listening to the music. Her hobbies are reading and listening to music. She is a nice girl. We often help each other. We are good friends.
我有一个好朋友。她的名字叫梅。她12岁。她的电话号码是87634966 。她的生日是3月5日。她擅长英语和汉语。她经常弹钢琴。她喜欢看书和听音乐。她 的爱好是读书和听音乐。她是一个好女孩。我们经常互相帮助。我们是好朋友。
4.我最喜欢的食物：My delicious foods
In our country, there are plenty of delicious foods. They are popular among Chinese people. I like eating very much. There are many food I like, such as chicken, fish, beef, tofu, noodle and so on. Among them, fish and tofu are the food I like most. Fish is delicious as well as rich in nutrition. It\'s good to our health. There are various cooking methods and I think the simplest way is the best one. Tofu is my favorite as well. It can be cooked with many other dishes. Different tastes combine with each other to make the food more delicious.
在我国，有很多美味的食物。他们深受中国人的喜欢。我也非常喜欢吃。有很多我喜欢的食物，如鸡，鱼，牛肉，豆腐，面条等。其中，鱼和豆腐都是我最喜欢的食物。鱼有着美味和丰富的营养。这是有利于我们的健康。有各种不同的烹调方法，我认为最简单的方法是最好的。豆腐是我最喜欢的。它可以与许多其他的菜熟。不同的口味互相结合，使食物更美味。
5.美好的学校生活:The Amazing School Life
Going to middle school is the challenge for me. At first, I am so afraid of facing the strangers, and being lonely is the first lesson I needed to face. Then I make new friends soon, my deskmate is such a nice person that she helps me to recognize many classmates and soon I become a member of this big group. Going to the new environment lets me make more friends. We share the same interest. After class, we do the group homework. We discuss about problems and find the solutions. I gain so much knowledge and broaden my vision. I love this school life and I am enjoying the atmosphere.
上中学对我来说是一个挑战，一开始，我很害怕面对陌生人，变得孤独是我要面对的第一节课。之后我很快就结识了新朋友，我的同桌是一个很好的人，她帮助我认识很多同学，很快我就成为这个大集体的一员。新环境让我认识更多的朋友，我们有着相同的兴趣。下课后，我们做小组作业，讨论问题并找到解决方案。我获得很多知识也拓宽了视野。我热爱校园生活，我享受着这样的氛围。
6.保持健康
It is necessary to keep abalanced diet if you wantto keep \'dbetter eat enoughvegatables which containrich vitamin, proper meatis needed,too. Avoid friedor toasted isimportant to do regularexercises, such asrunning or playingbadminton. Keeping highmood is good formentally health. Weshould renew our spiritsand release our stress,so that we can have agood attitude towardslife. To enjoy ourbeautiful life, we mustbe bound to keep healthy.
如果想保持健康，均衡的饮食很重要。你最好吃足够的蔬菜，因为它包含丰富的维生素。适量的肉类也是需要的。避免油炸和烤制食品。有规律地做一些运动也很重要，比如说跑步或者打打羽毛球。保持好的情绪对心理健康很重要。我们应该有新的思想，而且要释放压力，这样我们才能对生活有一个好的态度。为了享受美好生活，我们必须保持健康。
7.我的书桌
Since kindergarten, my father has prepared a desk for me. It\'s ginger. But when I get to primary school, I have more and more knowledge to learn. Gradually, my desk can\'t put any more learning supplies on it. My grandfather has changed a big desk for me. At the beginning, I like it very much. But I forget the good habits I have developed gradually. When I go home, no matter the table or the small one Dinner table, as long as I don\'t put anything in it, has become the place where I do my homework. My mother criticized me many times. Sometimes I think why I\'m lazy now. I think I\'m too relaxed. Later, I\'ll pick up my good habits gradually. I\'ll try my best....
上幼儿园起爸爸就给我准备了书桌，是个姜黄色的 ，可是到了小学后 ，要学的知识也越来越多，渐渐地书桌上再也摆不下我的学习用品，爷爷又给我换了一个大的书桌，刚开始我还挺喜欢的，可是渐渐的之前养成的好习惯都被我忘记的，回到家，不管餐桌还是小饭桌，只要没有放东西，都成了我写作业的地方，妈妈批评了我很多次，有时候我自己也在想为什么我现在变得懒了，我想是我自己太松懈了，以后，我要把好习惯渐渐拾起来，我要努力。。。
8.春节：Spring Festival
Spring Festival is an important festival in the festival,all family members go together and have a big dinner have chicken,duck,fish,pork and such as. Dumplings are the most traditional food .Children like the festival very much ,because they can have delicious food and wear new clothes .They can also get some money from their the dinner, we watch the Spring Festival party on have chatting each visit relatives and friends with the words “Have all your wishes ”.
春节在中国是个重要的节日。在节日里,所有的家庭成员相聚一团,并一起享用晚餐。我们吃鸡鸭鱼肉和类似的食物.饺子是最传统的食物。孩子们非常喜欢这个节日,因为他们可以享用美味,穿新衣.他们可以从父母那儿拿到压岁钱。晚饭后,我们在电视上看春节联欢晚会。我们互相畅谈，人们访问亲朋好友并互相祝福好运。
9.中国的教育：Chinese Education
Different countries have different teaching aims and teaching ways. It s well-known that Chinese education is exam-oriented education in the past. Obviously, exam-oriented education has some disadvantages, like the disconnection between theory and practice that renders students with high scores have low abilities. So, our country decide to change exam-oriented education to quality education. Quality education is focus on the development in an all-around way. Under this kind of education system, students will study easier and get improvement for all sides.
不同的国家有不同的教学目标和教学方法。众所周知，过去中国的教育是应试教育。显然，应试教育存在一些弊端，如理论和实际脱节，使学生高分低能。因此，我国决定把应试教育转向素质教育。素质教育是以全面发展为重点。在这样的教育体制下，学生学习将会更轻松，方方面面都会得到提高。
10.快餐：fast food
People all over the world like to eat in fast food restaurants. The food there is delicious and it comes very quickly. Also it is not too expensive and the restaurants are always clean and bright. People can eat in or take their food away.
Chinese families love to eat in fast food restaurants too. There are two kinds of fast food restaurants in China. There are Western fast food restaurants and there are Chinese ones. Western fast food restaurants sell hamburgers fresh fries fried chicken legs chicken nuggets drinks and so on. The Chinese fast food restaurants sell dumplings noodles spring rolls and other Chinese snacks.
My family likes fast food but we don’t eat at Western fast food restaurants very often. My mum says some fast food is bad for us. It is usually high in fat so it is not good for our health.
全世界的人都喜欢在快餐店吃。那里的食物是美味的很快。同时不要太贵餐厅总是干净明亮。人们可以吃或带走他们的食物。
中国家庭喜欢在快餐店吃。有两种类型的快餐店在中国。有西方快餐店还有中国的。西方快餐店卖汉堡包、新鲜薯条、炸鸡腿、鸡块、饮料等等。中国快餐店卖饺子、面条、春卷、中国其他零食。
我家喜欢快餐但我们并不经常在西方快餐店吃饭。我妈妈说一些快餐对我们是不好的。通常是高脂肪所以它对我们的健康是不好的。
英语议论文翻译范文 第二篇
My opinion on copying others\' homework
It is konwn to us all that some students copy others\' homework,their reasons are as below:first of all,the homework is too much and always difficult;the second,they are not intrested in the lessons;and the third,the aim of finishing their homework is to please the teacher.
In my opinion,copying others\' homework is not good,because it\'s against the rules of the should be honest and work hard to get high we have difficulties,we can even ask the teacher or our classmates for their help.
英语议论文翻译范文 第三篇
Victor Hugo said: “The most important quality for a man is kindness.” Why kindness is important?
法国作家雨果说过：“人一声最重要的品质是善良。”为什么善良很重要？
Kindness is one most important quality for human being distinguish from the animal. Without kindness, the human being will selfish, indifferent, no sympathy and have no difference from animal.
善良是人类区别于动物的最重要的品质之一。没有善良，人类将会私自、冷漠、没有同情心，与动物无异。
There are many news about how people unfilial, hurt others maliciously, corrupted and many other immorality. Besides of they are lack of conscience, more important, they had no kindness. Kindness is to understand each other, care about others. A kind people would like to help others, he will accept the faults in a person. He would not hurt others, and always choose the right to do.
现在很多关于人民如何不孝、蓄意伤害他人、腐败还有其他道德败坏的新闻。除了他们的良心缺失，更重要的是，他们没有善良。善良是去理解他人，关爱他人。一个善良的人会乐意去帮助他人，他会接纳别人的缺点。他不会伤害别人，而坚持选择正确去做正确的事情。
Kindness is important for not only people but also important to the country and the world. If countries have a kind heart, there won’t be wars, and the whole world can be in harmony which will benefit everyone.
善良不仅仅对人们很重要，对一个国家乃至世界都很重要。如果国家有一颗爱心，就不会有战争，整个世界都会处于和谐，利益全人类。
英语议论文翻译范文 第四篇
It is said that parents are the children’s best teachers. Indeed, childen spend most of the time to stay with parents, so they imitate their habits. So the good parents have their ways to educate children, while some hurt their kids by saying the following sentences. Such the following five.
据说，父母是孩子最好的老师。事实上，孩子大部分的时间都和父母在一起，所以他们会潜移默化的受父母一些习惯的影响。所以，优秀的父母有他们的方式来教育孩子，而有一些父母则通过说一下的话语来伤害他们的孩子。比如以下五点。
1. You Idiot
你这个白痴
Some parents will say it when the children make mistakes. Acutally, the words of inspiration can work much better.
有些父母在孩子犯错误的时候会说这句话。事实上，鼓励性的话语对孩子更能起作用。
2. Shut up
A rude parent will call their children to be quiet when the kids are making noise or giving their opinion. A good listener is much better than a judger. So let the children give their words.
粗鲁的父母在孩子制造噪音或给出自己的观点的时候会叫他们闭嘴。一个好的倾听者会比专制者要好得多。所以让孩子们发表自己的意见。
3. I will never supervise you
我再也不管你了
Parents like to force their kids to do what they want and treat the kids’ doing as none sense. Once they are angry, they will hurt the kids by saying of leaving them alone. The kids should be respected.
父母喜欢强迫他们的孩子做他们自己想做的事，视孩子所做的为毫无意义。一旦他们感到愤怒，他们会说一些伤害孩子们的话，留下他们自己一个人。孩子们应该得到尊重。
4. When you get the full mark, I will buy…
你考得满分，我就买…
Most parents like to encourage their kids with full mark. Actually, the meaning of study is to get improvement instead of being the study machine.
大多数父母喜欢用考满分的话来鼓励孩子。实际上，学习的意义在于提高自我，而不是变成学习机器。
5. You only know how to play
你就只知道玩
It is kids’nature and right to play, so parents should not force them to focus on study all the time.
玩是孩子的天性，所以父母不应该强迫他们只沉迷于学习。
英语议论文翻译范文 第五篇
Spring Festival is the most important festival in China .It’s to celebrate the lunar calendar ‘s new year .In the evening before the Spring Festival ,families get together and have a big meal .In many places people like to set off firecrackers .Dumplings are the most traditional food .Children like the festival very much ,because they can have delicious food and wear new clothes .They can also get some money from their parents. This money is given to children for good luck . People put New Year scrolls on the wall for good fortune .
The Spring Festival lasts about 15 days long .People visit relatives and friends with the words “Have all your wishes ”. People enjoy the Spring Festival ,during this time they can have a good rest .
春节是中国最重要的节日,是为了庆祝农历新年的晚上,在春节之前,家庭聚在一起吃一顿丰盛的饭。在许多地方,人们喜欢放鞭炮饺子是最传统的食物.孩子非常喜欢这个节日,因为他们可以有好吃的食物,穿新衣服。他们也能得到一些钱来自父母。这钱是给孩子们,以求好运。人们把新年卷轴在长城上停留了好运。
春节将持续大约15天拜访亲朋好友超前用这句话:“你祝愿”。人们喜欢春节,在这段时间里他们可以好好休息一下了。
英语议论文翻译范文 第六篇
Language is essential; language is what we use to communicate among others. it is something that joins us just as strongly as it separates us. There are many different “languages” in the world but really they are all bound by certain rules, they all have a format that they follow, all of them have nouns, verbs, tenses, and adjectives.
Language is almost like a math, the point of it is that when you speak, you try to reach a conclusion with a different person, and in math you use equations to solve problems and reach conclusions, one is numbers the other is words.
语言是必不可少的，语言是我们用来交流的语言。它是一件东西，加入我们的强烈，因为它把我们分开。有许多不同的“语言”，在世界上，但真的都是由一定的规则约束，他们都有，他们遵循的格式，它们都有名词，动词，形容词，动词时态。
语言几乎像一道数学，它的一点就是当你说话时，你试着用一个不同的人得出结论，并且在数学里你用方程来解决问题并得出结论，一个是数字，另一个是单词。
英语议论文翻译范文 第七篇
My best friend and I get along with each other quite well。 But we are so different。 He is funnier,more outgoing than I am and i\'m more serious. He is more athletic and likes to play all kinds of sports but I am smarter on study. My friend is wilder than me and I am calmer。 He is tall，thin，strong,with short hair，And sometimes he is very careless and lazy. On the other hands,I am short,fat,weak,with shorthair. He is very helpful because I am very lazy and don\'t want to do any sports. And I will help him with his study.
I think our friendship will last forever.
我和我的朋友相处的十分好，可是我们却各有不一样。他比我更趣味，更外向，而我很严肃。他是运动型的，各种体育运动都很喜欢，而我更擅长于学习。
我的朋友相对狂野而我相对沉静。他又高又瘦，可是很结实，留着短发。一些时候他马虎又懒散。与他相比，我显得矮胖，而虚弱。我也是短头发。他很乐于助人，因为我很懒不想做仍和运动。我会在学习上帮忙他。我期望我们的友谊能够持续到永远。
英语议论文翻译范文 第八篇
Health Is More Important
There are many people who think that wealth is better than health. I used to think so until one day I read a story about Howard Hughes. He was an American billionaire who got everything he wanted. However, in the last twenty years of his life,his health began to deteriorate and he was miserable. He had the best doctors and nurses. However, he could still find no relief. I realized that health is worth all the money in the world. If you have millions of dollars but your health is poor, you will not be able to do what you want to do. So I would like to say don‘t hurt yourself and try to make , take care of your body and be happy at what you do. Health is more important.
健康更重要
很多人都认为财富比健康更重要。在读到Howard Hughes的故事之前，我也是这么认为的。Howard Hughes是美国的一个亿万富翁，能得到他想得到的任何东西。但是在他生命最后的二十年中，他的身体变得糟糕，他很悲惨。他有最好的医生和护士，但仍得不到解脱。我意识到在这个世界上，好的身体抵得上所有的金钱。因为即使你有百万美元但身体糟糕，也不能做你想做的事情。因此我想说的是关心你的身体，对你所拥有的一切感到高兴，不要为挣损害你的身体，健康更重要。
英语议论文翻译范文 第九篇
英语议论文作文：关于我
Hello, my name is Jian ’m a ’m 12 years ’m in Class 5,Grade ’m tall and thin.
In the school,I’m a good student. At my home,I’m s good son.
I like playing badminton, playing the violin and so on. Sometimes, I play badminton with my good friends, sometimes; I watch badminton games on like blue and green, because they’re very beautiful. I like eating watermelons and mangoes very much.
This is me. Do you like me?
英语议论文翻译范文 第十篇
Western refers to Western European countries diet , I introduce to you to eat Westernstyle food etiquette.
When seated, the body upright, elbow not placed on, may your fork and knife, fork, the right hand holds the knife; when the cutting things, keep the fork in the left hand hold the food, right hand with a knife cut into small pieces, fork in the not sip the soup to eat, chew when to shut \'t lick the lips or smacking , can be cooled before eating, not mouth cup of coffee when ready to add milk or sugar, add the following to use tsp stirring, TSP will be placed on the coffee cups should put his right, left hand end saucer, direct mouth to drink, do not use a spoon to scoop a spoonful spoonful of drink.
Western food is not only a kind of etiquette, is also a kind of westernstyle food etiquette, you learn?
西方指的是西欧国家的饮食菜肴。西方礼仪。今天，我向你介绍吃西式餐饮礼仪。
就座时，身体直立，肘不放，不可能。用你的刀和叉，叉，右手持刀;切东西时，左手拿叉按住食物，用刀切成小块的右手，在入口叉。不喝汤吃，咀嚼时闭嘴。不要舔嘴唇或咂嘴的声音。过热，可待稍凉后再吃，不要用嘴吹。一杯咖啡的时候加牛奶或糖，添加后要用小勺搅拌，将小勺放在咖啡碟。喝杯要把他的右手，左手端碟，直接用嘴喝，不要用勺子舀了一勺一勺喝。
西餐不仅是一种礼仪，也是一种文明，西式食品的礼仪，你学会了吗?
英语议论文翻译范文 第十一篇
英语议论文的格式
一、英语议论文写作要点
者同意自己的看法,提出若干理由,企图说服他人.高中英语议论文的写作要注意以下要点:
1. 论点要鲜明、确切．一篇议论文只能有一个中心论点．论点一般在开头提出，然后加以论证．
2. 论据要充分、可靠．一般是以事实为论据，也可以利用成语，格言，名人名言作为论据．
i borrowed a book from the library last week .it was very boring and difficult .i read only ten pages. therefore, i think that all library books are useless.
评注: it does not have a logical argument .the writer dislike one library book, but not all library books are the same. the writer should not make a general statement (all library books are useless) based on his reactions to one single book.
二、 议论文的写作步骤:
英语议论文翻译范文 第十二篇
How to deal with the setbacks
We’ve all hit that bump in the road, the setback, the problem. What sets people apart is how they react to that bump. Are you one to spin out of control, in despair? Or do you grab a hold of that wheel and steer yourself straight? Whether it’s a school assignment, a work project, or a volunteer mission, we all encounter things that slow us down. You just have to keep in mind that a setback is only temporary and greater things lay ahead.
It is easy just to quit, give up and ignore the hard work you have put into something. But at SparkPeople, we believe in the “two steps forward, one step back” philosophy. So what if something bad happens? Keep moving forward, developing what you have. You’ve already built a solid foundation on which you can rely. Hard work can’t be overlooked.
So how can you react when something doesn’t turn out as you’ve expected? First, be objective. Step back and look at the situation. Take responsibility where it is due, but don’t place blame on others. Is your setback really that significant, or will it just require a little extra exertion on your part? Come to terms with it and then start planning your next move. Ask for help. Don’t be afraid or ashamed to do this. Oftentimes, people are more than willing to give you support and advice, maybe even after being in a similar situation. You don’t have to be perfect; after all, nobody else is.
Bounce back. Reevaluate the goals you should have set for yourself at the beginning and retool them as necessary. Goals should be realistic and specific, but that doesn’t mean they can’t be flexible and are allowed for minor impediments. Instead of looking at your project as a disaster or failure, view it with success. Concentrate on how great it will feel after it is finally done, after you have put your all into it. Instead of focusing on a possible unsatisfactory performance one single time, take a moment to sit back and reward yourself for all that you have accomplished.
Above all, don’t live with regrets. Approach life with perseverance and dedication to the things that matter most to you. Success is never easy. It remains up to you whether you will give up, or fight through the tough battles to earn whatever it is you want.
A fragment of a poem by Ralph Waldo Emerson is telling:
“Finish each day And be done with it.
You have done what you could. Some blunders and absurdities have crept in. Forget them as soon as you can.”
Move on with your life. Keep reaching for your goals and you will achieve them. One minor setback is nothing if you really want something and are willing to work for it.
英语议论文翻译范文 第十三篇
I want be a doctor I hope I can become a doctor in the was born in a doctor\'s parents are both are always busy working for patients\' health and have no time to look after saved many people\'s lives during their work.
The doctor is called _Angles in White_.Because doctor may let these experience personally the human which the indisposition suffers to get rid of the pain. May let the human change the health. At the same time, I believed that, will help others, own also to be able to obtain joyfully. Therefore,i wish to be a doctor like my hoped future I might be a doctor.
我想成为一名医生我希望未来的我能够成为一名医生.我出生在一个医生世家.我的父母都是医生.他们经常忙于照顾自己的病人,没有时间来照顾我.
在他们工作期间,他们挽救了许多人的生命.医生被人们称为_白衣天使_.因为医生可以让那些身受病痛折磨的人摆脱痛苦。可以让人变得健康.同时，我认为，帮助了别人，自己也将会得到快乐。所以,我希望自己成为像父母一样的医生,我希望未来我可以做一个医生。
英语议论文翻译范文 第十四篇
In my mind, everyone shall have his own dream. I think that having a dream means that we have an idea, and then we will do all the things to achieve the target. As long as we have a goal to be realized, we won’t be blind at least.My dream is to become a successful stateman, helping those people who need help with their rights. Of course, to be a good stateman is very difficult, but I will do whatever I can do to keep everyone satisfied. That\'s my dream. I want to try my best to help the poor sick people of our country. China is a developing country which needs good stateman,especially in the countryside and distant villages.Now I’m a junior student on Grade One, My dream is also that although at present I’m good at study, I’ll still try my best to be the study winner. Now everything I do is close to my dream. I feel life is fill with hope and is colorful, and I have enough confidence to realize my dream.翻译：在我心目中,每个人都应当有自己的梦想.我认为有一个梦想就是我们有一个想法,然后我们将尽一切事情以达到目标.只要我们有一个目标得以实现,我们不会盲目至少.我的梦想是成为一个成功的志愿者,帮助那些需要帮助的人.当然,做一个好是非常困难的,但我会尽我所能做到让所有人满意.这是我的梦想.我要尽我所能来帮助我国贫困病人.中国是一个发展中国家,需要有良好的志愿者,特别是在农村和偏远的乡村.现在我已经是上初中一年级学生,也是我的梦想是,虽然目前我很善于学习,我还是会尽我最大努力,来做这项工作的赢家.现在我所做的一切是接近我的梦想.我觉得生活是充满希望,是丰富多彩的,我有足够的信心去实现我的梦想.
英语议论文翻译范文 第十五篇
There is no consensus of opinions among people about X(争论的焦点)。Some people are of the view that 观点1，while others take an opposite side, firmly believing that 观点2。As far as I am concerned, the former/latter notion is preferable in many senses. The reasons are obvious.
First of all, 论据1。
Furthermore, 论据2。
Among all of the supporting evidences, one is the strongest. That is, 论据3。
A natural conclusion from the above discussion is that总结观点。 As a college student, I am supposed to 表决心.
或 From above, we can predict that 预测.
没有共识的观点中人们关于X(争论的焦点)。一些人认为,观点1,而其他人采取相反的一边,坚决相信观点2.我而言,前者/后者的观点在很多意义上是可取的。原因很明显。
首先,论据1。
此外,论据2。
在所有的支持证据,一个是最强的。那是,论据3。
一个自然的结论从上述讨论,总结观点。
作为一个大学生,我应该表决心。
或从上面,我们可以预测。
英语议论文翻译范文 第十六篇
Encouraging Buying Cars Isn’t Fit For Today
Nowadays, we can often hear the discussion whether buying cars should be encouraged. Some people suggest that we should buy cars. But others claim that driving cars is not a wise idea. As far as I am concerned, I am in favor of the latter opinion.
To begin with, there are few parking lots, so the streets are made narrower by the cars parked along the roads. For example, my father could not find any place to park when we went to the supermarket.
Moreover, many drivers do not obey regulations, because people do not pay enough attention to the rule of traffic. For instance, I often see people cross the road when the traffic lights are still red.
Last but not least, the growth of new roads’construction is usually slower than the increasing number of cars. For example, the length of the road has gone up by 20% in . However, the number of cars increased by 50% in the meantime.
From what have been discussed above, we could draw a conclusion that encouraging buying cars is not fit for today.
英语议论文翻译范文 第十七篇
With the development of advertising, ads have been connected with people’s life. Is it good or bad? We had a discussion. Some people think advertisements don’t tell the fact about the products advertised. Also, they take up too much time on TV and the radio, and cover too much space in newspapers and magazines, which waste a lot of paper. What’s worse, there are some false advertisements that cheat people into buying their things. Therefore, they believe advertisements should be stopped.
Some other people think advertisements can help us make better choices about what to buy by offering us the latest information about various goods. Moreover, many well-done advertisements are popular and entertaining, which appeal to the consumers. However, too many advertisements can be annoying. So we should develop advertising properly.
In my opinion, ads is like a two-side sword. Anyway, we can be wise if we are able to distinguish between fiction and fact.
随着广告业的发展，广告已经与人们的生活联系在一起。广告是好还是坏?我们进行了一个讨论。有些人认为广告没有告诉关于这个产品的实际。同时，广告在电视和收音机上占用了太多的时间，在报纸和杂志上也占用了太多空间，浪费了很多纸。更糟的是，一些虚假广告欺骗人们去买他们的东西。因此，他们认为广告应该被取缔。
其他一些人认为广告通过提供最新的各种各样的商品信息，可以帮助我们做出更好的购买选择。此外，许多好广告很受欢迎很有娱乐效果，能够吸引消费者。然而，太多的广告会让人讨厌。所以我们应该采取正确的方式发展广告。
在我看来，广告就像一把双刃剑。无论如何，如果我们能够区分小说和事实我们就会是明智的。
英语议论文翻译范文 第十八篇
Dear Editor,
I’m writing to tell you about our discussion we had on the afternoon of last Wednesday about the good and bad sides of setting off firecrackers during the Spring Festival. 20 boy and 20 girl students attended the discussion. As a result, 40% of them believe that setting off firecrackers certainly adds pleasure and joy to the festival, therefore, it is a wonderful tradition. But another 40% of the students think that setting off firecrackers causes air and noise pollution, and what’s worse, it sometimes causes terrible accidents to us and to our property. The other 20% have never thought about it or don’t care a bit.
Yours truly,
Li Hua
英语议论文翻译范文 第十九篇
People hold different views about X. Some people are of the opinion that 观点1, while others point out that 观点2. As far as I am concerned, the former/latter opinion holds more weight.
For one thing, 论据1.
For another, 论据2.
Last but not the least, 论据3.
To conclude, 总结观点. As a college student, I am supposed to 表决心. 或 From above, we can predict that 预测.
人们持有不同的观点关于x。一些人认为观点1,而其他人则指出,观点2。在我看来,前者/后者的观点持有更多的重量。
首先,论据1。
另一方面,论据2。
最后但不是最少,论据3。
最后,总结观点。作为一个大学生,我应该表决心。
或从上面,我们可以预测,预测。
英语议论文翻译范文 第二十篇
1. 问题现状英语四级英译汉的目的,要求和评分 怎样解决(解决方案的优缺点)
in recent days, we have to face i problem――a, which ibecoming more and more serious. first, ________(说明a的现状).second, ________(举例进一步说明现状) confronted with a, we should take a serieof effective measureto cope with the situation. for one thing, ________(解决方法一). for another ________(解决方法二). finally, ________(解决方法三).
personally, i believe that ________(我的解决方法). consequently, i’m confident that a bright future iawaiting ubecause ________(带来的好处).
四.说明利弊题型
这种题型往往要求先说明一下现状，再对比事物本身的利弊，有时也会单从一个角度(利或弊)出发，最后往往要求考生表明自己的态度(或对事物前景提出预测)
1. 说明事物现状 事物本身的优缺点(或一方面) 你对现状(或前景)的看法
nowadaymanpeople prefer a because it haa significant role in our daillife. generally, itadvantagecan be seen afollows. first ________(a的优点之一). beside____________(a的优点之二).
but evercoin hatwo sides. the negative aspectare also apparent. one of the important disadvantageithat ________(a的第一个缺点).to make matterworse,____________(a的第二个缺点).
through the above analysis, i believe that the positive aspectoverweigh the negative ones. therefore, i would like to ________(我的看法).
(from the comparison between these positive and negative effectof a, we should take it reasonabland do it according to the circumstancewe are in. onlbthiway, ________(对前景的预测).
[大学英语议论文通用模板]
英语议论文翻译范文 第二十一篇
In the picture we can see that a man is fishing attentively by the him there is a scholar who is stealing the fish in the man’s is obvious that the drawer of the picture tries to reveal a serious problemin the academic circle of our country — plagiarism. In recent years academiccheats have become rampant. Quite a lot of graduate students and scholars“use” others’ ideas, articles and papers without acknowledging the sourceof information.
They copy them without the fear that they might be a long time we paid less attention to the problem of plagiarism, butnow we are increasingly aware of its negative effects. Plagiarists’misconduct simply mean “stealing” others’ intellectual and , which not only depreciates their own humanity but contaminatesthe climate of the academic circle. Academic falsification is like an epidemicdisease that spreads fast and will destroy the healthy development of academicstudies. What’s worse, these plagiarists have set a very disreputable exampleto the younger generation.
So what attitude should we hold towards it? From my point of view, weshould resolutely battle against this ill phenomenon. Education of moralityshould be strengthened among the scholars and students. Those who steal others’academic achievements should be given severe punishment whenever they arespotted. If necessary, we can resort to the law to protect the interest of theoriginal writer and inventor. We must recognize that fighting againstplagiarism requires our persistent efforts.
在画中我们可以看到一位男子正在专心地在湖边钓鱼，在他身后有一位学者模样的人正从钓鱼人的鱼桶中偷鱼。显然，作这幅画的人是想揭示我国学术界的一个严重的问题—— 剽窃。近年来学术欺诈盛行，有不少研究生、学者“利用”别人的想法、文章和论文而不注明信息来源。
他们抄袭他人作品，不怕被抓。对剽窃问题很长时间以来我们关注甚少，现在我们越来越多地意识到它的负面影响。剽窃行为其实就是“偷”他人的知识和学术成就。剽窃不仅贬低人格，而且污染学术风气，它会像传染病那样迅速蔓延，破坏学术研究的健康发展。更糟的是，这些剽窃者给年轻的一代树立了坏榜样。
英语议论文翻译范文 第二十二篇
Chinese Spring Festival celebrating the end of winter and the warmth of spring. It began in the last day of the lunar year, end in the 15th day of lunar New Year, also is the Lantern Festival. During the Spring Festival, people use red lantern and Spring Festival couplets decorate a house, put on all kinds of colored clothes, often visit friends and relatives or together eat dumplings, fish, meat and other delicious food. The children are looking forward to receiving red envelope money, and together they play each other the fireworks, with happy. Street with dragon and lion dance and some other carnival activities, CCTV will held the grand Spring Festival gala.
翻译：中国的春节庆祝冬天的结束和温暖春天的来临。它开始于农的比较后一天，结束于农历正月十五，也便是元宵节。在春节期间，人们用红灯笼和春联装饰房子，穿上各式各样的彩色衣服，常常拜访亲戚朋友或聚在一起吃饺子、鱼、肉和别的美味的食物。小朋友们盼望着收到红包的压岁钱，他们一起放烟花，相互玩的跟愉快。大街上有舞龙、舞狮和别的一些狂欢活动，中央电视台会举行盛大的春节联欢晚会。
英语议论文翻译范文 第二十三篇
Many years ago, the movie about the youth became very popular, every year, we can see many hot movies about the protagonist’s passed youth. People like to recall their passed youth, which makes such movies sell good. But I find the common things about these movies, all the protagonists’ youth are about fighting, love and other negative things. I understand the directors’ intention, they want to tell people youth is not perfect and having pities. Of course movie is exaggerating, the real youth is about studying, at least, most people have worked so hard to get into their ideal colleges. What the movies describe make up some people’s youth, for which they don’t have the chance to experience. We should not be misled by these movies, for the teenagers, their job is to study, so that they can have a bright future.
翻译：很多年以前，关于青春的电影很受欢迎，此后每年，我们都可以看到很多热门电影是关于主人公逝去的青春。人们喜欢回忆他们逝去的青春，这才是让这类电影好卖的原因。但是我发现了这些电影的共同点，那就是所有的主人公的青春都是关于大家，恋爱和其他消极的东西。我明白导演们的意图，他们想要告诉人们青春是不完美的，存在遗憾。当然电影是夸张化的，真正的青春是关于学习，至少，大部分人是如此努力的学习，为了进入理想的大学。电影所刻画的弥补了一些人的青春，对于他们没有机会去体验这些东西。我们不应该被电影误导，对于青少年来说，他们的工作是学习，这样他们才能有一个美好的未来。
英语议论文翻译范文 第二十四篇
In my family, there are only three people, my parents and I. because of my parents’ work, they could only have one child at that time, so I don’t have any siblings. I felt so lonely when my parents went out for their work. Now the government changed their policy, people can have the second child. But some people refuse because they think they can’t afford it. Despite the expense, there are many advantages to have the second child. For one thing, the only child can have someone company, so they won’t feel lonely on the process of growing up. For another thing, two kids will help each other, they can share things together. Learning to share things is a very important lesson for children. In Chinese tradition, more kids, more better, but I think two are perfect for the family. 在我的家庭,只有三个人,我的父母和我。因为父母的工作,他们只能有一个孩子,所以我没有任何的兄弟姐妹。我感到孤独,当我父母出去工作了。现在政府改变了政策,人们可以有第二个孩子。但有些人拒绝,因为他们认为他们负担重。不考虑花费, 生二孩有很多好处。首先,独生子女有伴, 因此在成长的过程中不会感到孤独。另一方面,两个孩子会互相帮助,他们可以一起分享东西。学习分享事物对孩子来说是一个非常重要的课程。在中国的传统中,越多孩子越好的,但我认为两个孩子对一个家庭来说是最好的。
看了“高二英语作文议论文”的人还喜欢：
英语议论文翻译范文 第二十五篇
When summer comes, for girls, it is time to take off the thick clothes and put on the beautiful dress to show their youth. It is so amazing to dress what they want for youth is the their advantage. Many girls feel annoyed before they go out of their houses. They don’t know what to dress, even there are all kinds of clothes in their wardrobe. To follow the fashion means there are never enough clothes
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